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产品详情

Dear Chinese candy and chocolate enthusiasts, we warmly invite you to participate in the 27th China Candy and
Chocolate Exhibition (2024 Shanghai International Candy and Chocolate Exhibition). This is a unique and charming
event, created by Shanghai Bohua International Exhibition Co., Ltd., and is scheduled to be held in Shanghai next
year. The exhibition will take you to explore the sweet world and experience the unique taste of art.

1. Exhibition time and location:

Time: November 12-14, 2024.

Location: Shanghai International Expo Center, located on Longyang Road in Pudong New Area.

2. Candy and chocolate brand exhibitors:

World Chocolate Brands: "Belkin", "Probiotic Chocolate", and "Elizabeth" will bring you coveted new chocolates to
share with you.

Domestic candy brand giants: "Beijing Sugar Factory" and "Shanghai Sugar Industry" will showcase their latest creative
candy series.

The "Treasure of Love" from Germany will bring amazing candy art, making you feel like you are in a dreamy candy



world.

3. Exhibition activities:

In order to help the audience better understand the production process and taste techniques of candy and chocolate,
we will also hold a series of exciting activities, including:

Baking Workshop: Chocolate cake and truffle chocolate are demonstrated on-site by Zhuming Candy Master.

Tasting experience: You can try candies and chocolates from various countries to taste the unique flavors of different
regions.

Sugar Art Exhibition: Sugar masters will use candy to create Meilunmeihuan's artworks, showcasing the charm of
candy art to you.

New Product Release: Each brand will debut their new products at the exhibition, and you will be the first to taste the
latest and most delicious candy chocolate.

4. Business negotiations:

During the exhibition, you will also have the opportunity to have business negotiations with representatives of major
candy and chocolate brands to understand their product characteristics and business cooperation opportunities.

尊敬的糖果和巧克力爱好者们，我们热情邀请您参加2024年中国第27届糖果巧克力展览会（2024上海国
际糖果巧克力展）。这是一场独具魅力的盛会，由上海博华国际展览有限公司倾力打造，定于明年在上
海举行。展览会将带您探索甜蜜的世界，感受独特的品味艺术。

1. 展览时间和地点：

时间：2024年11月12日至14日。

地点：上海国际博览中心，位于浦东新区龙阳路。

2. 糖果巧克力品牌参展商：

世界zhuming巧克力品牌：“贝尔金”、“益生巧克力”以及“伊利莎白”将带来令人垂涎的新品巧克力
与您共品。



国内糖果品牌巨头：“北京糖厂”与“上海糖业”将展示他们新的创意糖果系列。

来自德国的“爱之宝”将带来令人惊叹的糖果艺术，让您仿佛置身于梦幻的糖果世界。

3. 参展活动：

为了让观众们更好地了解糖果巧克力的制作过程和品味技巧，我们还将举办一系列精彩的活动，包括：

烘焙工坊：由zhuming糖果大师现场示范制作巧克力蛋糕和松露巧克力。

品尝体验：可以尝试来自各个国家的糖果巧克力，品味不同地域的独特风味。

糖艺展示：糖艺大师将用糖果创作出meilunmeihuan的艺术品，向您展示糖果艺术的魅力。

新品发布：各个品牌将在展览会上亮相他们的新品，您将时间品尝到新、美味的糖果巧克力。

4. 商务洽谈：

展览期间，您还有机会与各大糖果巧克力品牌代表进行商务洽谈，了解他们的产品特点和商业合作机会
。
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